
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÉ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA D’1 DE JULIOL DE 2024 

 
El dia 1 de juliol de 2024, sota la presidència de José María Martí Puig, i amb l’assistència 
de les persones indicades a continuació, es reuneix el Comité de Qualitat de la Facultat 
de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els següents punts 
de l’ordre del dia.  
 
Assistents: José María Martí Puig (President), Enric Valor i Micó (President de les CATs del Grau en Física 
i del Grau en Òptica i Optometria), César A. Albarrán Diego (Codirector del Màster en Optometria 
Avançada i Ciències de la Visió), Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), César Coll 
(Director del Màster en Teledetecció), Mª Ángeles Sáez Miralles (Administradora del centre), i Noemí 
Muñoz Cubo (tècnica de la Unitat de Qualitat). 

Punt primer. Aprovació  de l’acta de la sessió anterior, de 20 de maig de 2024. 

No hi ha comentaris respecte l’acta, que s’aprova per assentiment. 

Punt segon. Informe del President del Comité.  

El president del Comité informa de diversos aspectes relacionats amb qüestions de 
qualitat: 

• Acreditació institucional. L’acreditació institucional es el nostre objectiu com a 
model de control de qualitat de les nostres titulacions. Simplifica els 
procediments però té la dificultat que totes les titulacions del centre han de 
complir les condicions exigides. Per a sol·licitar l'acreditació institucional és 
necessari a més tindre tres anys amb tots els procediments de totes les 
titulacions executats dins del termini i en la forma corresponent, i tindre aprovat 
el document de política i objectius de qualitat del centre. 

• Repàs dels procediments de qualitat en curs. Amb l’ajuda de la Tècnic de la Unitat 
de Qualitat, Noemí Muñoz, el president del Comité repassa la situació del 
procediments de qualitat en curs. 

• Repàs de la recollida d'enquestes de satisfacció d'estudiants dels màsters en 
procés de reacreditació. La Tècnic de la Unitat de Qualitat informa dels 
percentatges actualitzats de participació en les enquestes dels quatre màsters: 
Física avançada: 34%; Física Médica: 52%; Optometria avançada i ciències de la 
visió: 16%; Teledetecció: 46%. Noemí Muñoz planteja la possibilitat de motivar 
als i les alumnes a participar en les enquestes en la sessió de presentació del 
màster a l’inici de cada curs. 

• Repàs de la recollida d'enquestes de satisfacció del professorat. El president del 
Comité informa del nombre d’enquestes recollides en totes les nostres 



titulacions, actualitzades a 20 de juny: grau en Física: 34; grau en Óptica i 
Optometria: 14; doble grau en Física i Matemàtiques: 8; doble grau en Física i 
Química: 7; màster en Física avançada: 16; máster en Física médica: 6; màster en 
Optometria avançada i ciències de la visió: 7; màster en Teledetecció: 5. 

Punt tercer. Aprovació de l'informe d'evaluació i propostes de millora, dimensió 
organització de l'ensenyament (OE1-OE2-OE3-OE4). 
 
El president del comité presenta breument l’informe i dona pas a un torn de paraula. 
L’informe s’aprova per unanimitat després d’introduir una xicoteta modificació en una 
de les accions de millora. 

Punt quart. Aprovació de l'informe de política i objectius de qualitat del centre. 

El prof. Martí explica els detalls del document, que té dues parts. La primera sobre els 
punts generals de les polítiques de qualitat del centre. I la segona part amb els objectius 
de qualitat que s'han extret del pla estratègic vigent de la Universitat de València i 
seguint les directrius del SAIQ de la Universitat de València i del programa AUDIT de 
l’ANECA, per al Sistema Europeu d'Educació Superior. Al final del document hi ha una 
taula amb els objectius de qualitat, els indicadors que permetran valorar el seu 
compliment i a més el procediment per a la seua revisió. El prof. Martí comenta que des 
del deganat s’aniran recollint totes les accions que es vagen fent, de manera que cada 
vegada que es revise es puga comparar el nombre objectiu amb el nombre real. En la 
taula final d’objectius del document s’ha tingut en compte les coses que ja es fan. El 
document s'ha distribuït prèviament als directors de departament i de Màsters i es 
presenta hui per a la seua consideració en el Comité de Qualitat del Centre. 

A continuació s’obri un breu torn de paraula que dona pas a la votació. L’informe 
s’aprova per unanimitat. 

Punt cinqué. Torn obert de paraules. 

La Tècnic de la Unitat de Qualitat, Noemí Muñoz, ens informa de que en breu s’activarà 
en SAIQ el procediment per a escollir les assignatures amb els estudiants dels graus que 
participaran en l’enquesta de setembre. 
 
 
Vist-i-plau 
 
El President      La Secretària 
 
 
 
 
 
José María Martí     Mª Ángeles Sáez 
 


